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Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a megjelenteket és a kamerákon keresztül Szécsény város 
polgárait. Megállapítja, hogy képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja 
(1600 órakor).  Bejelenti, hogy Dr. Pintér Sándor képviselő úr igazoltan van távol.  
A meghívóban jelzett napirendeket javasolja megtárgyalni. Jelzi, hogy az 
önkormányzat által adományozható kitüntetés adományázását zárt ülésen tárgyalja a 
testület, valamint indítványozni fogja, hogy lakásügyek, és személyi ügy 
megtárgyalására is zárt ülésen kerüljön sor, mivel az érintettek hozzájárulása nem áll 
rendelkezésre a nyílt ülésen való tárgyaláshoz. Kérdezi, hogy van-e valakinek 
kiegészítő javaslata? 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Az egyebekben szeretne szóbeli előterjesztést tenni a térfigyelő rendszer kiépítésével 
kapcsolatban. 

Sümegi Tamás alpolgármester 

Az egyebek napirend keretében szeretne szólni.   

Borda Tamás képviselő 

A zárt ülés keretében szeretne egy tájékoztatót adni a képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

A kiegészítésekkel együtt bocsátja szavazásra a napirend elfogadását.  
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A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend:  
 
1. Előterjesztés a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni 

ellátásokról és a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló rendelet 
módosítására 

2. Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal alapító okiratának és SZMSZ-ének 
módosítására 

3. Előterjesztés a Nógrád Megyei Szakképzés-szervezési Társulás társulási 
megállapodás módosításának jóváhagyására 

4. Előterjesztés a Kézművesház használatára és a Krúdy Gyula Városi Művelődési 
Központ és Könyvtár alapító okiratának módosítására 

5. Előterjesztés a Rákóczi út 79. szám alatti ingatlan társasházzá történő alakítására 
6. Előterjesztés a „Vállalkozási szerződés a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, 

Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola Nagylóc Rákóczi út 117. szám 
alatti Tagintézményi épületének felújítására” irányuló általános egyszerű 
közbeszerzési eljárásában benyújtott ajánlatok elbírálására 

7. Előterjesztés a LEADER pályázatokról 
8. Előterjesztés a tűzoltóraj elhelyezéséről 
9. Egyebek: 

9.1.  SZÉCSÉNY-ÉRT-ÉKES Közhasznú Alapítvány névhasználati kérelme 
9.2.  Előterjesztés a helyi járat menetrend változásának jóváhagyására 
9.3. Előterjesztés a Szerva Asztalitenisz Sport Egyesület támogatási kérelmének 

elbírálására 
9.4.  Előterjesztés a Nógrád Megyei Múzeumi Szervezet támogatási kérelmének 

elbírálására 
9.5. Előterjesztés a Medicopter Alapítvány támogatási kérelmének elbírálására 
9.6.  eMulti-Coop Szövetkezet területhasználati kérelme 
9.7. II. Rákóczi Ferenc Horgászegyesület területhasználati kérelme 
9.9. Tájékoztató a Szécsény Bástya Hotel projekt fejlesztési koncepciójáról 
9.10. Előterjesztés a térfigyelő rendszer kiépítésével kapcsolatban 
9.11. Képviselői bejelentések 

10. Indítvány zárt ülés elrendelésére 
 

Stayer László polgármester 

Napirend előtt szót ad az ülésen megjelent Balla Tibor úrnak. 

Dr. Balla Tibor a Rákóczi Városa Alapítvány alapítója 

A hozzászólás szó szerint került lejegyzésre: 
 

„Nevem Dr. Balla Tibor harmadik éve, illetve hamarosan annyi lesz - kérem 
jegyzőkönyvbe venni, merthogy a jegyzőkönyvben is úgy szerepel. Ez a nevem.  
Tisztelt Polgármester úr, tisztelt Testület! Két bejelentésem van. 1994-ben Bobály 
Attila készített egy futófát a Rákóczi Futócsapat részére, és ez a futófa a mai napig is, 
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megőrzésre nálam van. Én tisztelettel bejelentem, hogy ezt a futófát, a rajta lévő 
szalagokkal együtt - az összes többi szalag az itt található - el fogom hozni ide, és 
legyen megőrizve az önkormányzat részére. Most már 17 éves a futófa. Tehát ez az 
egyik bejelentésem. 
A másik bejelentésem pedig a következő: Mindenki által ismert, hogy 2000. október 
22-én állítottuk fel bronzba öntve II. Rákóczi Ferenc nagyságos fejedelemnek a 
szobrát, idős Szabó István Kossuth-díjas szobrászművész szobrát. Ez év október 22-i 
napján, tehát az szombati napon van, délután 3 órára tervezünk egy olyan Rákóczi 
ünnepséget koszorúzással, ugyanakkor, ugyanazon a napon - van egy emléktábla, egy 
’56-os emléktábla is, ugye ott az úgynevezett Bársony-házon, tehát kettő helyen 
koszorúz a Rákóczi Városa Alapítvány, természetesen egyeztetve az önkormányzattal 
is. Már nagyon sok emberrel beszéltem Budapesten, Szegedről is voltak, hogy jönnek 
erre a napra Szécsénybe. Hangsúlyozni szeretném Szécsénybe, Szegedről is jön valaki, 
neveket nem mondok előre. Tehát 22- én délután 3 órára rendezzük ezt a koszorúzási 
ünnepséget. Az lenne a kérésem, az önkormányzat részéről is, hogy van egy gyönyörű 
szép zászló, amit közösen avattunk 17-én, hogy akkor, azon az ünnepségen a város 
vonja föl ezt a gyönyörű szép Rákóczi-zászlót az ünnepségnek a tiszteletére.  
Tehát azért jöttem el most napirend előtt felszólalni, hogy ez a két esemény, ez nagyon 
komoly eseménynek számít, legalább is az én életemben. Tehát ezért jöttem el most, 
hogy a testület is tudjon róla. A polgármester urat is most tájékoztattam, hogy ez egy 
komoly esemény lesz, és a sajtó is, sajtó nagyon sok helyről érdeklődik, hogy lesz-e 
Rákóczi ünnep a szobor 11 születésnapján. Lesz. Itt lesz a Szabó család képviseletében 
ifjú Szabó István, aki 84. éves, hál’ Istennek, megvan.   
Köszönöm szépen! Csak ennyit szerettem volna elmondani. Smelkó úrral már az előbb 
beszéltem, hogy abban kérek majd segítséget, hogy díszes meghívókat tudjunk 
készíteni. Díszes meghívót erre az eseményre, természetesen az Önkormányzat, a 
Rákóczi Városa Alapítvány, meg aki esetleg úgy gondolja, hogy a meghívón 
szerepeljen, azt a nevet is rá fogjuk tenni.  
Köszönöm szépen!” 

Stayer László polgármester 

Köszöni szépen a tájékoztatót. 
 
Ezek után Dr. Balla Tibor jó munkát kívánva elköszönt és elhagyta az üléstermet. 
 
 
Napirend előtt: 
Polgármester tájékoztatója a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a lejárt 
határidejű határozatok végrehajtásáról 

Stayer László polgármester 

„Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A legutóbbi, munkaterv szerinti ülésünket 2011. augusztus 30-án tartottuk, azóta a 
fontosabb tárgyalásokról, eseményekről az alábbi tájékoztatást adom: 
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- Augusztus 31-én Szécsény Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulása 
rendkívüli ülését tartottuk.  
Ugyanezen a napon délután az Általános Iskola, szeptember 1-én 8 órától pedig a 
Gimnázium és Szakközépiskola tanévnyitó ünnepélyén vettem részt címzetes főjegyző 
asszonnyal együtt. 
- Szeptember 2-5-ig terjedő időszakban a lengyelországi testvérvárosunk meghívására 
Wartában jártunk 28 fős küldöttséggel. Nagyon jól sikerült ez a látogatás. 
- Szeptember 6-án délelőtt Katasztrófavédelmi megyei tűzoltóversenyt tartottak 
városunkban, a Tommy-Invest cég területén, ennek a megnyitóján vettem részt. 
Ugyanezen a napon délután volt a Zeneiskola tanévnyitó ünnepsége, melyen részt 
vettem. 
- Szeptember 7-én a Kertbarát-kör terménybemutatójának megnyitóján vettem részt a 
művelődési házban. 
- Szeptember 8-án került sor az Óvodában a „só-szoba” átadására. Erről szeretném 
elmondani, hogy ez a „só-szoba” az óvodai jótékonysági bál bevételéből jött létre, és 
itt szeretném még egyszer megköszönni mindenkinek, aki ezt a nemes célt támogatta.   
- Szeptember 12-én a Közbiztonsági Alapítvány Kuratóriumi ülésén, a városban 
megvalósuló térfigyelő rendszer támogatásáról tanácskoztunk. 
- Szeptember 14-én Rétságon jártam, Ispán Bertalan és Horváth Róbert urakkal, ahol 
tűzoltóság épületét néztük meg a megyei tűzoltóság parancsnokával együtt. Erről majd 
a napirendek között fogunk is tárgyalni.  
- Szeptember 15-én a Kertbarátkör 35. éves jubileumi ünnepségén vettem részt.  
- Szeptember 16-án került megrendezésre a Nógrád Megyei (Szécsényi) Őszi Tárlat – 
Seregszemle megnyitója a művelődési ház Szabó István Galériájában. Ezen az 
eseményen is részt vettem.  
- Szeptember 17-én délelőtt Rétságon a Megyenapon vettem részt. Itt kapta meg 
városunk a Virágos Nógrádért környezetszépítő verseny I. díját a városok 
kategóriájában, illetve Varga Béla úr kapott egy elismerést, a Nógrád Gazdaságáért 
kitüntető díjat vette át képviselő úr, melyhez szívből gratulálunk.  
- Szeptember 17-én délután került sor II. Rákóczi Ferenc történelmi zászlajának 
ünnepi felvonására, illetve a szobor koszorúzására a Palóc Coop Áruház előtti téren.  
Szintén ezen a napon került megrendezésre a Till Collapse Dance táncgála a 
művelődési központban. Nagyon jól sikerült, teltházas rendezvény volt. Szívből 
gratulálunk Deák Rékának és csapatának is! Kívánjuk, hogy nagyon sokáig 
dolgozzanak itt a városban, és szórakoztassanak minket!  
- Szeptember 18-án az Evangélikus templom szentelésén vettem részt jegyző 
asszonnyal együtt.  
- Szeptember 22-én a Megyei tűzoltóparancsnokkal megnéztük a Tűzoltószertár 
épületét, ahová majd szeretnénk a tűzoltórajt elhelyezni, s erről majd a napirendek 
között tájékoztatást is szeretnék önöknek adni. 
- Szeptember 23-án Ludányhalásziban vettem részt az „Ipoly-mente és Európai 
partnerei a partnerségért - Ipolykér 2011-13.” pályázat keretében megvalósuló 
rendezvénysorozat egyik állomásán, ahol az uniós projekt bemutatóját tartották.  
- Szeptember 24-én délelőtt Szécsényfelfalu falunapján, délután pedig a sóshartyáni 
művelődési ház átadásán vettem részt. 
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- Szeptember 25-én, vasárnap Haynald Lajos kalocsai bíbornok-érsek emlékére 
rendezett időszaki kiállításának megnyitója volt a Forgách-kastélyban, ezen vettem 
részt.  
- Szeptember 26-án délelőtt Miskolcon jártunk címzetes főjegyző asszonnyal, a VÁTI-
nál jártunk egy szerződésmódosítást aláírni a Magyar úti óvoda és iskola felújításával 
kapcsolatban, hogy a záró kifizetési kérelem szerint járó utolsó támogatási összeg a 
számlánkra kiutalható legyen. Ez egy három hónapja húzódó ügy volt, aminek sikerült 
pontot tenni a végére, és már meg is kaptuk ezt a pénzösszeget. 
Ugyanezen a napon délután a Palóc Út Klaszter - HUSK Határon Átnyúló 
Együttműködési programra pályázat benyújtásával kapcsolatos egyeztető fórumon 
vettünk részt Smelkó István képviselő úrral.  
- Szeptember 28-án Kazincbarcikán jártam az ÉRV Zrt-nél, támogatási kérelem 
ügyében, és úgy néz ki sikerrel is jártam, és a Szüreti felvonulásunkra, valamint - a 
szintén napirendi pontjaink között szereplő új alapítvány, a SZÉCSÉNY-ÉRT-ÉKES 
Közhasznú Alapítvány részére sikerült támogatást szereznem. 
- Szeptember 29-én többcélú kistérségi társulási ülésen vettem részt. 
- Szeptember 30-án az Ipoly-menti települések polgármestereinek baráti találkozóján 
vettem részt. Itt a szécsényi kistérség, illetve az Ipoly túloldalán lévő felvidéki 
polgármester kollégákkal tartottunk egy baráti találkozót, egy kicsit megelőzve az 
Ipoly-hidak átadását, hogy ne ott találkozzunk először, és egyéb kapcsolatfelvétele is 
sor került, nagyon bízom benne, hogy ebből rövidesen szélesebb körű kapcsolatokat 
tudunk majd kialakítani.  
- Október 1-jén délelőtt a Győri Teniszcentrumban egy tenisztornát nyitottam meg, 
amit „Vakegér Kupa” néven rendeztek meg.  
- Október 1-jén került megrendezésre a hagyományos Szécsényi Szüret. Ezen a 
rendezvényen testvérvárosi küldöttség is részt vett Niepolomice-ből, valamint 
Szécsénykovácsiból is egy kisebb delegáció tisztelt meg minket. A lengyelországi 
településről tánccsoport adott műsort, illetve a Pintér-ház udvarán kézműveseik 
tartottak bemutatót. Itt szeretném megköszönni valamennyi szervezőnek és 
valamennyi résztvevőnek, hogy egy rendkívül színvonalas és nagyon jó visszhangot 
kiváltó rendezvényt tartottunk. Azt hiszem, hogy mindenki nagyon büszke lehet rá, 
nagyon jól sikerült ez a rendezvény.   
A lengyel csoporttal, még szombaton délelőtt, címzetes főjegyző asszony Hollókőbe 
látogatott, vasárnap pedig Egerbe vittük őket kirándulni, a címzetes főjegyző 
asszonnyal, aljegyző asszonnyal és Smelkó István képviselő úrral kísértük a csoportot. 
 
Tájékoztatom továbbá tisztelt Képviselőtársaimat, hogy a 2011. augusztus 30-án tartott 
testületi ülésen hozott határozatok végrehajtására a szükséges intézkedéseket 
megtettük. 
Kérem tájékoztatóm elfogadását!” 
 
A képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
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1.  Előterjesztés a szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni 
ellátásokról és a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló rendelet 
módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Bárányné Márton Melinda aljegyző 
 

Bárányné Márton Melinda aljegyző 

Az előterjesztésben részletesen leírta, hogy törvényi változás miatt szükséges a helyi 
szociális rendelet módosítása, mivel a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról 
szóló szerint a lakásfenntartási támogatás feltételrendszere 2011. szeptember 1-től több 
ponton módosult, továbbá a bérpótló juttatás helyett a jövőben foglakoztatást 
helyettesítő támogatás kerülhet megállapításra az arra jogosultaknak. Kéri a tisztelt 
képviselő-testületet az írásban megküldött rendelet-tervezet elfogadására. 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést megtárgyalta a Szociális Bizottság is, kéri elnök urat, hogy ismertesse 
a bizottság javaslatát. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

A Szociális Bizottság egyhangúlag javasolja elfogadásra a képviselő-testületnek a 
rendelettervezetet. 
Itt szeretné megköszönni a polgármesteri hivatal apparátusának, Dr. Pintér Sándor 
képviselőtársának, a bizottság korábbi elnökének, valamint a bizottság tagjainak 
segítségét, hogy az első bizottsági ülését jól sikerült levezetnie.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben szereplő rendelettervezet 
bocsátja szavazásra. Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
21/2011. (X.04.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat által pénzben és természetben nyújtott 
szociális ellátásokról szóló  7/2011.(III.30.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 
 

Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 1. §. (3) bekezdésében és 
a 16. §. (1) bekezdésében, a szociális igazgatás és a szociális ellátásról 
szóló, többször módosított 1993. évi III. tv. (továbbiakban: Sztv.) 25. § (3) 
bekezdésében és a 26. §-ában, valamint 38. § (1) c) pontjában és a (9) 
bekezdésében, valamint 35. § (2) bekezdésében kapott felhatalmazás 
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alapján, a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (1) 
bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli 
el:    

1. § 
(1) Az önkormányzat által pénzben és természetben nyújtott szociális 

ellátásokról szóló 7/2011.(III.30.) önkormányzati rendelet 
(továbbiakban: Rendelet) 6. § (2) bekezdése helyébe az alábbi 
rendelkezés lép: 

 
„(2) A havi 6.600 Ft-ot el nem érő normatív lakásfenntartási támogatás 

mellett, amennyiben a háztartás egy fogyasztási egységre jutó havi 
jövedelme nem haladja meg az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb 
összegének 150 %-át, a helyi lakásfenntartási támogatás összege:  

a) 2.500-3.600 Ft összegű normatív lakásfenntartási támogatás esetén 
1.000 Ft, 

b) 3.600-4.500 Ft összegű normatív lakásfenntartási támogatás esetén 
2.000 Ft, 

c) 4.500-6.500 Ft összegű normatív lakásfenntartási támogatás esetén a 
helyi lakásfenntartási támogatás összegét úgy kell meghatározni, hogy 
a normatív és a helyi lakásfenntartási támogatás együttes összege 
6.600 Ft legyen.” 

 
(2) A Rendelet 6. § (5) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
 
„(5) Szécsény városban  az elismerhető lakásnagyság mértéke: 
a) ha a háztatás egyszemélyes 35 m2, 
b) ha a háztartás kétszemélyes 45 m2, 
c) ha a háztartás három személy lakik 55 m2, 
d) ha a háztartásban négy személy lakik 65 m2, 
e) ha négy személynél több lakik a háztartásban a d) pontban megjelölt 
lakásnagyság és minden további személy után 5-5 m2, 
de legfeljebb a jogosult által lakott lakás nagysága.” 

 
(3) A Rendelet 6. § (6) bekezdése helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 
„(6) Az egy fogyasztási egységre jutó jövedelem számításánál a Sztv. 38. §. 
(2a) - (2c) bekezdéseiben foglaltakat kell alkalmazni.” 

 
2. § 

(1)  A Rendelet III. fejezet 13. §-ának alcímében a „bérpótló juttatásra” 
szövegrész helyébe a „Foglakoztatást helyettesítő támogatásra” 
szöveg lép. 

(2)  A Rendelet 13. § (1) bekezdésében a „bérpótló juttatásra” szövegrész 
helyébe a „Foglakoztatást helyettesítő támogatásra” szöveg lép. 

(3)  A Rendelet 13. § (3) bekezdésében a „bérpótló juttatásra” szövegrész 
helyébe a „Foglakoztatást helyettesítő támogatása” szöveg lép. 
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3. § 
Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba. 
 
Szécsény, 2011. október 3. 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 

címzetes főjegyző 

Stayer László s.k. 
polgármester 

 

A rendelet 2011. októbert 4-én kihirdetésre került. 
 
 
2.  Előterjesztés a Polgármesteri Hivatal alapító okiratának és SZMSZ-ének 

módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

A hivatal alapító okiratának módosítására az ebben az évben megrendezett országos 
népszavazás miatt kell, hogy sor kerüljön, mivel a népszámlálás pénzügyi 
lebonyolítása a Polgármesteri Hivatal feladata, melynek könyveléséhez szükséges egy 
új szakfeladat nyilvántartásba vétele szükséges. Úgy véli, ebben a kérdésben a 
képviselő-testületnek egyértelmű kötelezettségei vannak. Kérdezi, van-e valakinek 
kérdése, véleménye az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, az előterjesztés szerint bocsátja szavazásra a Polgármesteri 
Hivatal alapító okiratának módosítását. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
231/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, a Szécsény 
Városi Polgármesteri Hivatal, 54/2009.(V.26.) számú határozattal 
elfogadott, Alapító Okiratát 2011. október 3.  hatállyal a határozat 
melléklete szerint módosítja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 
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A 231/2011.(X.03.) számú határozat melléklete 
 

Polgármesteri Hivatal  
Alapító Okiratának módosítása 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Polgármesteri Hivatal 
Alapító okiratát (a továbbiakban: alapító okirat) az alábbiak szerint módosítja: 
 
1.  Az alapító okirat 6. pontjában (6. A költségvetési szerv alaptevékenysége) az 

Alaptevékenység szakfeladatai felsorolás kiegészül az alábbiak szerint: 
 
 „841173 Statisztikai tevékenység” 
 
2.  Az alapító okirat módosítása 2011. október 3-án lép hatályba. 
 
Szécsény, 2011. október 3. 
 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet  

címzetes főjegyző 

Stayer László 
polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Az alapító okirat módosítása miatt a hivatal Szervezeti és Műkötési Szabályzatát is 
módosítani szükséges. Kéri, aki az előterjesztésben foglalt határozati javaslattal 
egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
232/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, a Szécsény 
Városi Polgármesteri Hivatal 175/2011.(VI.28.) számú határozattal 
elfogadott Szervezeti és Működési Szabályzatának a Polgármesteri 
Hivatal feladata című II. fejezet - Alaptevékenység szakfeladatai 
felsorolását kiegészíti az alábbiak szerint:  
 „841173 Statisztikai tevékenység” 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Jegyző 
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3.  Előterjesztés a Nógrád Megyei Szakképzés-szervezési Társulás társulási 
megállapodás módosításának jóváhagyására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

Nógrád Megye Önkormányzata 2011. július 1. napjától Balassagyarmat Város 
Önkormányzatától fenntartásába átvett három balassagyarmati intézményt, amely 
intézmények közül a Mikszáth Kálmán Gimnázium, Szakközépiskola és Szakiskola, 
valamint a Szondi György Szakközépiskola, Szakiskola és Speciális Szakiskola a 
Nógrád Megyei Szakképzés-szervezési Társulás tagjai által fenntartott szakképző 
intézmények közé tartozik. 
Ezen okból szükségessé vált a Társulási megállapodás, nevezetesen a megállapodás 1. 
számú mellékletének módosítása, amely fenntartónként sorolja fel a szakképző 
intézményeket. 
Az előterjesztést megtárgyalta az oktatási bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság 3 jelenlévő tagja egyhangúlag javasolja elfogadásra a képviselő-
testületnek az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot. 

Stayer László polgármester 

Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
233/2011.(X.04.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja a 
Nógrád Megyei Szakképzés-szervezési Társulás Társulási 
megállapodásának a határozat melléklete szerinti módosítását. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a 
Társulási megállapodás módosításának az aláírására. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 

 Határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
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4.  Előterjesztés a Kézművesház használatára és a Krúdy Gyula Városi 
Művelődési Központ és Könyvtár alapító okiratának módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

Szécsény Város Önkormányzata, mint tulajdonos, a Kézművesház felújítására 
benyújtott pályázati feltételnek megfelelően civil szervezetek elhelyezését is 
biztosította az épületben, így a Szécsény és Térségének Turisztikai és Közművelődési 
Egyesülettel kötött erre vonatkozó megállapodást, aki további megállapodást kötött az 
épületet használó egyesületekkel. A Kézművesházban nyert elhelyezést a Tourinform 
iroda  és később a Palócföldi Népi Iparművészek Egyesülete is. Időközben azonban a 
Palócföldi Népi Iparművészek Egyesületén kívül valamennyi, a Kézművesházban 
működő civil szervezet áthelyezte székhelyét, így a Szécsény és Térségének 
Turisztikai és Közművelődési Egyesülete is kérte a használati jog közös 
megegyezéssel való megszüntetését. Az előterjesztésben arra tesz javaslatot, hogy  az 
önkormányzat használatra adja át az épületet a Krúdy Gyula Városi Művelődési 
Központ és Könyvtár intézményének, és ezt követően az intézmény vezetője köthet 
használati szerződést az épületre vonatkozóan a Palócföldi Népi Iparművészek 
Egyesületével, mert az egyesület elnöke az előzetes tárgyalások során jelezte, hogy az 
egyesület szeretné használni a Kézművesház egyes helyiségeit, és vállalja a fenntartási 
költségek 50 %-ának megfizetését. A másik 50 % előteremtése az önkormányzat 
feladata lesz. Az írásos előterjesztés tartalmazza az erre vonatkozó határozati 
javaslatokat.  
Az előterjesztést megtárgyalta az oktatási bizottság is, kéri elnök urat, hogy ismertesse 
a bizottság javaslatát. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag javasolja elfogadásra a 
képviselő-testületnek az előterjesztést. 

Stayer László polgármester 

Mivel hozzászóló nem jelentkezett egyenként felolvassa, és szavazásra bocsátja az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatokat. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület valamennyi javaslatot 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) elfogadta, és az alábbi határozatokat hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
234/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Krúdy 
Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár 56/2009.(V.26.) 
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számú határozattal elfogadott, és többször módosított Alapító Okiratát 
2011. október 3. hatállyal a határozat melléklete szerint módosítja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármester és a jegyzőt az 
egységes szerkezetbe foglalt alapító okirat aláírására. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
235/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szécsény és 
Térségének Turisztikai és Közművelődési Egyesületével a 
Kézművesház használatára vonatkozó megállapodás közös 
megegyezéssel történő megszüntetését jóváhagyja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
236/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza 
a Krúdy Gyula Városi Művelődési Központ és Könyvtár igazgatóját, 
hogy a Palócföldi Népi Iparművészek Egyesületével, az egyesület 
által a Kézművesházban megjelölt helyiségek használatára vonatkozó 
bérleti szerződést megkösse. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Stayer László polgármester 

Smelkó István igazgató 
 
 
 
5.  Előterjesztés a Rákóczi út 79. szám alatti ingatlan társasházzá történő 

alakítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Horváth Róbert műszaki osztályvezető 
 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek, Horváth Róbert műszaki osztályvezetőnek. 



 13 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Az írásos előterjesztést minden képviselő megkapta. A Rákóczi út 79. szám alatti 
ingatlanban eléggé rendezetlen állapot volt a korábbi bejegyzések alapján, ezt 
szeretnénk véglegesen rendezni. Ennek egyik lépése, hogy társasházzá alakulna át az 
eddig önálló ingatlanként bejegyezett tulajdonosok közössége. A másik, és az alapító 
okirat tervezetéből ez kiderül, hogy az altalajban egyedül Szécsény Város 
Önkormányzata lenne tulajdonos. Ez azért fontos számunkra, mert a Városközpont II. 
ütem felújítása érinti ezt az ingatlant. Az írásos előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot annyiban kéri kiegészíteni, hogy magánszemélyként nemcsak Brunda 
Józsefné, hanem Brunda József is felerészben tulajdonos 60 m2-es üzletben. Ha 
valakinek kérdése van az előterjesztéssel kapcsolatban, szívesen válaszol. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A társasházzá alakítás költségéből mennyi terheli az önkormányzatot? A közös 
költséget majd az első közgyűlésen meghatározzák, hogy mennyi lesz, de kérdezi, 
hogy volt-e már erről szó, hogy mi várható. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

A tulajdonosokkal még folyik az egyeztetés a közös tulajdonrészek használatáról és a 
közös költségekről, ezért erre a kérdésre még nem tud választ adni. A közös költségek 
viselése eszmei tulajdoni hányad alapján fog történni. Az alapító okirat költségét, 
mivel az önkormányzat számára sürgős ennek a kérdésnek a rendezése, úgy véli, hogy 
magára tudja vállalni az önkormányzat. Az ügyvédi ellenjegyzés, illetve a műszaki 
háttér biztosítása, ami költséget jelent majd. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A társasház alapító okirat tervezetében nem látta - lehet, hogy csak elkerülte a 
figyelmét - az elővásárlási jogra vonatkozó rendelkezés. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Az V. fejezet 1.1. pont utolsó mondata tartalmazza, hogy „...a tulajdonostársak külön 
tulajdonukkal és az ahhoz tartozó közös tulajdoni hányaddal együttesen, szabadon 
rendelkezhetnek, a tulajdonostársakat elővásárlási, illetve előbérleti jog nem illeti 
meg.” 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Nem erre gondolt, tehát nem a tulajdonostársakra, hanem, hogy a jogszabály szerint az 
altalaj tulajdonosának is van elővásárlási joga. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Ez nem szerepel benne. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 

Javasolja kiegészíteni a mondatot, hogy „kivéve az altalaj tulajdonosát”. 
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Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, a fenti kiegészítéssel együtt javasolja 
elfogadni a társasháztulajdont alapító okiratot. Kéri, aki ezzel egyetért igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 8 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
237/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, Brunda 
József, Brunda Józsefné, a Szerencsejáték Zrt, a Magyar Demokrata 
Fórum, a Magyar Szocialista Párt és Szécsény Város Önkormányzata 
tulajdonában álló, a Szécsény, Rákóczi út 79. szám alatt lévő, 73 hrsz-
on nyilvántartott, volt kultúrház megjelölésű 488 m2 területű ingatlant 
társasházzá alakítja.  
A társasházi tulajdont alapító okiratot a határozat mellékletének 
megfelelően jóváhagyja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

237/2011.(X.03.) számú határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
 
6.  Előterjesztés a „Vállalkozási szerződés a II. Rákóczi Ferenc Bölcsőde, Óvoda, 

Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola Nagylóc Rákóczi út 117. 
szám alatti Tagintézményi épületének felújítására” irányuló általános 
egyszerű közbeszerzési eljárásában benyújtott ajánlatok elbírálására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Horváth Róbert műszaki osztályvezető, a Bíráló Bizottság elnöke 
 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek, Horváth Róbert műszaki osztályvezetőnek, a bíráló 
bizottság elnökének. 

Horváth Róbert Építési Műszaki és Vagyonkezelő Osztály vezetője 

Az írásos előterjesztést mindenki megkapta, csak egyetlen mondatot szeretne 
kiegészítésül hozzátenni, hogy ajánlattevő, akit javasoltak a közbeszerzési eljárásban 
nyertesként kihirdetni, 16 ezer forinttal olcsóbban vállalta a munkát, mint a 
rendelkezésre álló keretösszeg, tehát a szükséges pénz rendelkezésre áll. 
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Stayer László polgármester 

Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye az előterjesztéssel összefüggésben. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a bíráló bizottság javaslatát elfogadva, 7 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett (ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
238/2011.(X.03.) számú határozata 

 
1. Szécsény Város Képviselő-testülete a „II. Rákóczi Ferenc 
Bölcsőde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola 
Nagylóc, Rákóczi út 117. sz. alatti Tagintézményi épületének 
felújítása” tárgyában indult egyszerű közbeszerzési eljárást 
érvényesnek és eredményesnek nyilvánítja, és az eljárás nyertesének 
mindkét részajánlatra vonatkozóan az EURO-FONTIS KFT-t (1085 
Budapest, József krt. 77-79. Fsz/2.) hirdeti ki.   
 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a nyertes 
ajánlattevővel – az I. részajánlatban 9.360.000 Ft + ÁFA összegben, a 
II. részajánlatára vonatkozóan a 7.584.000 Ft + ÁFA összegben - 
kösse meg a szerződést.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
7.  Előterjesztés a LEADER pályázatokról 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület támogatását szeretné kérni két pályázat beadásához. Az egyik 
pályázat arra vonatkozna, hogy szeretnénk megmenteni a Sas út 1. szám alatti, volt 
könyvtárépület ingatlant. Erre nyílik most lehetőség egy LEADER pályázat keretében, 
az Ipoly-menti Palócok Térségfejlesztő Egyesületéhez „Közösségi ház kialakítása 
Szécsényben” címmel nyújtanánk be pályázatunkat. Ez 100 %-os támogatottságú 
pályázat. A tervezett projekt teljes becsült költsége 20.000.000 Ft. Ebben az épületben 
szeretnénk egyrészt tánccsoportjaink részére lehetőséget biztosítani a gyakorlásra, 
illetve a cserkészcsapatnak szeretnénk egy helyiséget biztosítani, illetve egy helyiséget 
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alakítanánk ki kisgyermekes szülők részére, hogy ott közösségi keretek között 
foglalkozhassanak gyermekeikkel, vagy ott tanácsadáson vehessenek részt. Továbbá 
lehetőséget tudnánk biztosítani különböző civil szervezetek működéséhez, illetve, 
amennyiben a pénzügyi keret lehetőséget ad rá, az épület alatt lévő gyönyörű pincét is 
szeretnénk felújítás után hasznosítani, szintén közösségi térként. Ehhez kéri a 
képviselő-testület támogatását. 
A másik pályázat szintén 100 %-os támogatottságú, szabadtéri rendezvények 
szervezésére és lebonyolítására nyújtana lehetőséget. Mindannyian tapasztaltuk, hogy 
szabadtéri rendezvényeinken komoly problémát jelent az, hogy a nézőközönséget le 
tudjuk-e ültetni. Vagy kölcsön kértünk székeket, vagy állniuk kellett a nézőknek, akár 
egy kétórás előadás esetén is. Komoly lehetőséget jelente az, hogy ennek a 
pályázatnak a keretében tudnánk 500 db műanyagszéket vásárolni, illetve a meglévő 
szabadtéri színpadunkat tudnánk bővíteni, felújítani, és a világítástechnikai fejlesztését 
is megvalósíthatnánk. Ez 3,5 millió forintos becsült költségű pályázat, melyet 
együttműködés keretében kell megvalósítani, s ezt Hollókő és Nógrádsipek 
községekkel együttműködve tervezzük, tehát kölcsönösen fogjuk majd az egymás 
rendezvényeit segíteni. Erre már most is volt példa, hiszen az augusztus 20-i szabadtéri 
színházi előadáson a Hollókőtől kapott székeket tudtuk kihelyezni. 
Ehhez a pályázathoz is kéri a képviselő-testület támogatását. Annyit még elmond 
tájékoztatásul, hogy ezek utófinanszírozott pályázatok, tehát meg kell előlegezni 
ezeket a pénzeket.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri elnök urat, ismertesse a 
bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

A Pénzügyi Bizottság a mai napon tartott ülésén megtárgyalta a két pályázat 
benyújtására vonatkozó előterjesztést. 4 fő volt jelen az ülésen. Az elsőként ismertetett 
pályázattal kapcsolatban két kérdést tett fel, hogy mennyiben veszélyezteti ez a város 
költségvetését, ugyanis a Sas utcai épület értékesítéséből 30 millió forint került 
betervezésre a költségvetésbe. A másik pedig arra vonatkozott, hogy bár nagyszerű 
dolog lesz, ha megvalósul, de akkor ezt az épületet működtetni is kell, tehát fűteni kell, 
villanyt, vizet fizetni kell, hogy megvan-e a lehetőség arra, hogy ezt a nemes feladatot 
fel tudja majd az önkormányzat vállalni. A harmadik dolog pedig, hogy kicsi a 
valószínűsége annak, hogy ezt az épületet ilyen gazdasági körülmények között el 
tudjuk adni. Tehát ennek nagyon minimális a valószínűsége, és az idő előrehaladtával 
pedig romlik az állaga is az épületnek, úgyhogy végül ő is megszavazta a pályázat 
benyújtását. A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta a két pályázat benyújtását, 
és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslatokat. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, 
Művelődési és Sport Bizottság is, kéri elnök urat a bizottság javaslatának 
ismertetésére. 

 



 17 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az oktatási bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag támogatta a két pályázat 
benyújtását.  

Stayer László polgármester 

Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az előterjesztésben szereplő határozati javaslatokat 
bocsátja szavazásra. Amennyiben a Sas úti ingatlanra vonatkozó pályázat benyújtása 
mellett dönt a testület, akkor az ingatlan értékesítésére vonatkozó közvetítői megbízást 
is vissza kell vonni.   
Először szavazásra bocsátja a „Közösségi ház kialakítása Szécsényben” című pályázat 
benyújtására vonatkozó határozati javaslatot. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
239/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ipoly-
menti Palócok Térségfejlesztő Egyesületéhez „Közösségi ház 
kialakítása Szécsényben” című pályázatot nyújt be 1 019 544 
azonosító számon.  
A pályázatban a célterület megnevezése: „Fiatalok környezet- és 
egészségtudatosságának fejlesztését, identitástudatának erősítését 
szolgáló fejlesztőközpontok létrehozása és fejlesztése”.  
A projekt teljes becsült költsége 20.000.000 Ft.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat 
benyújtására. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja a Sas úti ingatlan értékesítésére vonatkozó közvetítői szerződés 
felbontására vonatkozó határozati javaslatot. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
240/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szécsény 
Sas út 1. sz. alatti ingatlan értékesítésére vonatkozó közvetítői 
szerződést felbontja, mivel az ingatlant az önkormányzat hasznosítani 
kívánja.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Szavazásra bocsátja „Szabadtéri rendezvények szervezése” című pályázat benyújtására 
vonatkozó határozati javaslatot. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 8 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
241/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ipoly-
menti Palócok Térségfejlesztő Egyesületéhez „Szabadtéri 
rendezvények szervezése” című pályázatot nyújt be.  
A pályázatban a célterület megnevezése: „A térségen belüli 
együttműködés erősítése, különösen a fiatalok körében a 
környezettudatosság, fenntarthatóság és a helyi identitástudat 
alapelvei szerint.”  
A projekt teljes becsült költsége 3.500.000 Ft.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat 
benyújtására. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

 
 
A napirend tárgyalása után távozott az ülésről Antal Ferenc képviselő. A képviselő-
testület létszáma a továbbiakban: 7 fő.  
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8.  Előterjesztés a tűzoltóraj elhelyezéséről 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

Egyelőre csak szóban szeretné a képviselő-testületet tájékoztatni arról, hogy pár héttel 
ezelőtt történt egy megkeresés a Nógrád megyei tűzoltó-parancsnokság részéről azzal 
a célzattal, hogy szeretnének Szécsényben is egy tűzoltórajt kialakítani. Ehhez kérik az 
önkormányzat olyan segítségét, hogy egy ingatlant biztosítsunk nekik, és amennyiben 
ez megvalósulna, akkor ők a tűzoltóraj további működtetését ebben az épületben 
biztosítanák. Ahogyan a napirend előtti tájékoztatójában elmondta, ez ügyben már 
Rétságon is járt megnézni az ottani tűzoltóságot, illetve megvizsgálták a szécsényi 
lehetséges helyszíneket. Három helyszín merült fel: a vízmű telephely, a Rákóczi út 
41. szám alatt lévő városüzemeltetési telephely, illetve a Május 1. úton lévő 
tűzoltószertárunk. A Vízművel történt egyeztetés során bebizonyosodott, hogy nincs 
lehetőség a tűzoltóraj elhelyezésére, a Rákóczi úti telephelyen pedig komoly 
beruházást igényelne egy új épület kialakítása, és ezért vizsgálták meg egy kicsit 
komolyabban a tűzoltószertár épületét. Ott a parancsnok úrral is történt egy bejárás, és 
azt az épületet ő is megfelelőnek találta. Ahhoz kéri tisztelettel a képviselő-testület 
hozzájárulását, hogy ez ügyben további lépéseket tehessen, és abban az esetben, 
amikor már a konkrét beruházási költségek ismertek lesznek, akkor hozná vissza a 
testület elé a kérdést, hogy megvalósítják-e ezt a beruházást. Azt szeretné még 
elmondani, ami a testült pozitív döntését segítheti, hogy 21 munkahelyet tudnának 
ezzel teremteni a városban és térségében. Jelenleg Salgótarjánban és 
Balassagyarmaton működik tűzoltóállomás, tehát amennyiben baj van - ne legyen! - 
akkor azért nem mindegy, hogy Szécsényből közelítik meg akár Szécsényben, akár a 
kistérségben lévő településeken a helyszínt. Az, hogy munkahelyeket is teremtenének, 
az nem azt jelenti, hogy egyszerre 21 ember tartózkodik az állomáson, hanem négy 
tűzoltó lenne itt, és az első lépcsős beavatkozást ők meg tudnák tenni addig, amíg 
kiérkeznek a nagyobb erők.  
Ezt az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság is megtárgyalta, s mivel Antal Ferenc 
képviselő úr, a bizottság elnöke nincs jelen az ülésen, kéri Juhász Miklós képviselő 
urat, a bizottság tagját, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

Juhász Miklós képviselő 

A Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, és - a 21 fő munkája nagyon nyomós 
érv volt - egyhangúlag támogatja, és a képviselő-testületnek is elfogadásra javasolják. 

Stayer László polgármester 

Köszöni a bizottság javaslatát, és kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 
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Stayer László polgármester 

Mivel nincs hozzászóló, szavazásra bocsátja a kérdést. Kéri, hogy aki egyetért azzal, 
hogy a tűzoltóraj elhelyezésével kapcsolatban tovább folytassa a tárgyalásokat, az 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
242/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza 
a polgármestert, hogy a tűzoltórajnak a Szécsény, Május 1. úton lévő, 
önkormányzati tulajdonú tűzoltószertár épületében történő 
elhelyezéséről tárgyalásokat folytasson, és kéri, hogy annak 
eredményéről a képviselő-testületet számára készítsen előterjesztést. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

 
 
9. Egyebek: 
 
9.1. SZÉCSÉNY-ÉRT-ÉKES Közhasznú Alapítvány névhasználati kérelme 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Emlékezteti képviselőtársait, hogy a költségvetés tárgyalásakor is elhangzott, hogy 
szeretnénk a civil szervezeteket, egyesületeket továbbra is támogatni, de sajnos az 
önkormányzat anyagi lehetőségei eléggé behatároltak, és jött az ötlet, hogyha egy 
közhasznú alapítványt hoznánk létre, akkor ez az alapítvány lehetőséget biztosítana 
arra, hogy azok a támogatók, akik erre a nemes célra áldoznának, legyen lehetőségük 
ehhez csatlakozni. Ebben volt segítségünkre Velenczei Béla úr, aki alapítója lett a 
SZÉCSÉNY-ÉRT-ÉKES Közhasznú Alapítványnak, és ő nyújtott be most egy 
kérelmet, hogy az alapítvány a megnevezésében Szécsény város nevét használhassa.  
Az alapítványnak az alapítói okiratban megfogalmazott tartós közérdekű célja: 
„Szécsényben mind a gyermekek, mind a fiatalok, mind pedig a felnőtt lakosság 
megtalálja számítását és a jelenleginél gazdagabb, színesebb közösségi életet élhessen 
abban a városban, amelyet tényleg saját kisebb pátriájának tekint.”  
Mindenki előtt ismert, hogy az önkormányzat nem tudja a kérelmekben megjelölt 
támogatási összeget biztosítani, sokszor csak felét, harmadát tudja adni, és ez az 
alapítvány lenne hivatott ezt az űrt be-, illetve kitölteni, mert az alapítvány számlájára 
befolyt összegekből lehetne a kérelmeket teljesíteni. 
Kérdezi, hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, véleménye. 
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Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő határozati 
javaslatot. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta:  
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
243/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Velenczei 
Béla (Szécsény, Attila út 8.), mint a SZÉCSÉNY-ÉRT-ÉKES 
Közhasznú Alapítvány alapítója kérelmére engedélyezi, hogy az 
alapítvány megnevezésében Szécsény város nevét térítésmentesen 
használja, és hozzájárul a „SZÉCSÉNY-ÉRT-ÉKES Közhasznú 
Alapítvány” elnevezéssel történő bírósági bejegyzéshez. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Megköszöni Velenczei Béla úrnak azt a nemes felajánlását, hogy az alapítvány 
alaptőkéjét rendelkezésre bocsátotta.  
Itt szeretné megerősíteni azt az ígéretét, amit akkor tett, amikor a képviselő-testület 
hozzájárult a Takarékszövetkezetnél betöltött igazgatótanácsi tagságához, hogy az 
igazgatótanácsi tagságáért járó tiszteletdíját a „SZÉCSÉNY-ÉRT-ÉKES” Közhasznú 
Alapítvány számlájára fogja utaltatni, ezzel szeretné támogatni ezt a nemes 
kezdeményezést.  
 
A képviselők megköszönték a polgármester úr felajánlását. 
 
 
9.2.  Előterjesztés a helyi járat menetrend változásának jóváhagyására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Szülői kérelem érkezett az ügyben, hogy a tanítás végeztével is induljon helyi járat 
Benczúrfalvára, hogy a gyerekek haza tudjanak utazni. Ezt a kérést a figyelembe véve, 
a tanítási napokon háromnegyed négykor indulna az autóbusz Benczúrfalva 
településrészre. Az írásos előterjesztés tartalmazza az új menetrendet, melynek 
elfogadását kéri a testülettől. 
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Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatot. Kéri, aki azzal egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 

244/2011.(X.03.) számú határozata 
 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi 
menetrendszerinti autóbusz közlekedés menetrendjét a határozat 
melléklete szerint jóváhagyja. 
 
Határidő: azonnal  
Felelős: Polgármester 

Kft. ügyvezetője 
 

A 244/2011.(X.03.) számú határozat melléklete a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
 
9.3. Előterjesztés a Szerva Asztalitenisz Sport Egyesület támogatási kérelmének 

elbírálására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület az előző testületi ülésén döntött arról, hogy a korábban megítélt, 
de fel nem használt támogatásokat visszavonja, ez az összeg 170 ezer forintot. Ebből 
20 ezer forint felhasználásról már döntött a testület, a megmaradt 150 ezer forint 
felosztására lehet javaslatot tenni. Ezt figyelembe véve javasolja, hogy a Szerva 
Asztalitenisz Sport Egyesületet, amely nemcsak városunk, hanem a megye 
legmagasabb szintű sportcsapatát 100 ezer forinttal támogassa a testület. Ebből az 
összegből, kérelmük alapján, sporteszközöket vásárolnának, és egyéb költségeiket 
fedeznék.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri Juhász Miklós képviselő 
urat, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

Juhász Miklós képviselő 

A Pénzügyi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, és a határozati javaslatot 
egyhangúlag elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, van-e kérdése, véleménye valakinek az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 
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Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Bejelenti érintettségét a napirenddel kapcsolatban, ezért nem fog szavazni. 

Stayer László polgármester 

Javasolja a képviselő-testületnek, hogy az alpolgármester asszonyt ne zárja ki a 
szavazásból. Kéri, aki ezzel egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, az érintett képviselő nem szavazott) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
245/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szerva 
Asztalitenisz Sport Egyesület (Szécsény) támogatási kérelméről 
történő szavazásból - az érintettségét bejelentő - Dr. Harikné dr. 
Havasi Beáta alpolgármestert nem zárja ki. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a Szerva Asztalitenisz 
Sport Egyesület kérelmének elbírálására vonatkozó határozati javaslatot. Kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
246/2011.(X.3.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szerva 
Asztalitenisz Sport Egyesület (Szécsény) kérelmére 100.000 Ft 
támogatást nyújt a 2011/2012. bajnoki évben sportszer vásárlásának és 
egyéb költségeinek támogatására.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy intézkedjen a 
támogatási szerződés aláírása és a támogatás kifizetése érdekében.  
 
Határidő: értesítésre: azonnal 
Felelős: polgármester 
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9.4.  Előterjesztés a Nógrád Megyei Múzeumi Szervezet támogatási kérelmének 
elbírálására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Támogatási kérelmet nyújtott be a Nógrád Megyei Múzeumi Szervezet is, a Nagy Iván 
Honismereti Pályázaton résztvevők támogatására, pályadíj felajánlására vonatkozóan. 
Több éve működik ez a pályázat, volt, hogy az önkormányzat ajánlott fel díjat, volt 
hogy nem. A maga részéről most 20 ezer forint pályadíj felajánlásával javasolja 
támogatni ezt a pályázatot úgy, hogy a pályázaton résztvevő nyertes szécsényi lakos 
díjára adjuk.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri Juhász Miklós képviselő 
urat, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

Juhász Miklós képviselő 

A Pénzügyi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta, és a határozati javaslatot 
egyhangúlag elfogadta.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság állásfoglalását. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra 
bocsátja az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
247/2011.(X.3.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Nógrád 
Megyei Múzeumi Szervezet kérelmére 20.000 Ft támogatást nyújt  a  
Nagy Iván Honismereti Pályázaton részt vevő, nyertes szécsényi lakos 
pályadíjára. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy intézkedjen a 
támogatási szerződés aláírása és a támogatás kifizetése érdekében.  
 
Határidő: értesítésre: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
 
9.5.  Előterjesztés a Medicopter Alapítvány támogatási kérelmének elbírálására 

Előterjesztő: Stayer László polgármester 
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Stayer László polgármester 

Támogatási kérelmet adott be a budapesti székhelyű Medicopter Alapítvány is. Az 
alapítványról a következőt kell tudnunk: az alapítvány célja az egész országra 
kiterjedően elősegíteni a hatékonyabb mentést, és e tevékenység ellátásával biztosítani 
kívánja a szükséges anyagi, tárgyi feltételeket. Kiemelten foglalkozik az égési sérültek 
ellátásával, vállalva ennek a speciális feltételeit. Az alapítvány részt kíván venni a 
kórházak sürgősségi osztályait érintő jobb műszerezettségi színvonal kialakításának 
anyagi támogatásában, illetve segítséget kíván nyújtani nélkülözhetetlen életmentő 
műszerek beszerzésében, anyagi támogatásában.  
Az előbb említett, visszavont keretből javasolja a Medicopter Alapítvány támogatását. 
A kérelmet a Pénzügyi Bizottság is megtárgyalta, kéri Juhász Miklós képviselő urat, 
hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

Juhász Miklós képviselő 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag 20 ezer forint támogatást javasol az alapítvány 
részére.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel más javaslat nem volt, szavazásra bocsátja, 
hogy az alapítványt 20 ezer forinttal támogassa a testület. Kéri, aki ezzel egyetért, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
248/2011.(X.3.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
MEDICOPTER Alapítvány (1113 Budapest, Karolina út 65.) 
kérelmére 20.000 Ft-ot ad a kiemelten közhasznú társaság alapfeladata 
ellátásának támogatására.   
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy intézkedjen a 
támogatási szerződés aláírása és a támogatás kifizetése érdekében.  
 
Határidő: értesítésre: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
9.6. eMulti-Coop Szövetkezet területhasználati kérelme 
 

Stayer László polgármester 

Az eMulti-Coop Szövetkezet kérelmével kapcsolatban most vizsgáltuk meg a 
hivatalos iratait, és kicsi rendezetlenséget találtunk, ezért az a javaslata, hogy a 
képviselő-testület vegye le napirendjéről ennek a kérdésnek a tárgyalását. Fel fogja 
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venni a kapcsolatot a szövetkezet képviselőivel, hogy ezeket a problémákat orvosolják, 
és a következő ülésen ismét visszahozza a kérelmet. 
Kéri, aki egyetért azzal, hogy a napirend tárgyalását elnapolják, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
249/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az eMulti-
Coop Szövetkezet területhasználati kérelmének tárgyalását, döntést 
előkészítő vizsgálat érdekében, elnapolja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
9.7. II. Rákóczi Ferenc Horgászegyesület területhasználati kérelme 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A II Rákóczi Ferenc Horgász Egyesület kérelemmel fordult a Képviselő-testülethez a 
Mónus Illés út 1/A szám alatti faház további használatára vonatkozóan. Az egyesület a 
faházat évtizedek óta használja, azonban az egyesület és az Önkormányzat között erről 
írásos megállapodás nem lelhető fel. Szeretnék, ha az évtizedes használatnak 
megfelelően szívességi használói lehetnének az ingatlannak, és ezt megállapodásban 
rögzítenénk. A székhelyhasználathoz az egyesület bejegyzésekor hozzájárult az 
Önkormányzat és szívességi használatot jelölt meg, de az ezt alátámasztó használati 
megállapodás szükséges lenne. Ehhez kérik a képviselő-testület támogatását. 
Az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság is megtárgyalta, kéri Juhász Miklós képviselő 
urat, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

Juhász Miklós képviselő 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag elfogadta a kérelmet, de azzal a feltétellel, hogy 
magát az épületet és a területét az eddiginél sokkal jobban tartsák rendben, tehát az 
eddiginél sokkal nagyobb karbantartást igényel. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra 
bocsátja az előterjesztésben szereplő határozati javaslat elfogadását. Kéri, aki azzal 
egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
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A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 7 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
250/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete - az 1989-ben 
kiállított - 3170 Szécsény, Mónus Illés út 1/A szám alatti faháznak a  
II Rákóczi Ferenc Horgász Egyesület részére biztosított szívességi 
használati nyilatkozatát megerősíti. 
A képviselő-testület kéri a használót, hogy az ingatlan és környezete 
folyamatos rendben tartásáról gondoskodjon.  
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt, hogy 
a használati megállapodást kösse meg. 
  
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

Jegyző 
 
 
9.9. Tájékoztató a Szécsény Bástya Hotel projekt fejlesztési koncepciójáról 

Előterjesztő: Stayer László polgármester 
 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést szóban tudja a testület elé hozni. Arról van szó, hogy a Városmag II. 
projekt keretében a Bástya Panzió egy bástyaépülettel bővült, és a tulajdonos szeretné 
hasznosítani ezt az épületet, és úgy gondolja, hogy akkor tudna rá komoly befektetőt 
szerezni, ha az ő elképzeléseihez Szécsény város is csatlakozna, mégpedig a Haynald 
utcában lévő úgynevezett Velics-ház hozzákapcsolásával ehhez a projekthez. Tehát 
együtt lenne célszerű ezt a két ingatlan meghirdetni, és így felkínálni befektetőknek. 
Felmerült az előzetes tárgyalások során, hogy az önkormányzati ingatlanban jelenleg 
bérlakások vannak, természetesen, amennyiben ez a befektetés megvalósul, akkor az 
ott lakók elhelyezéséről az önkormányzat gondoskodna, erre a bevételből valószínűleg 
lenne is lehetőség.  
A Pénzügyi Bizottság tárgyalta ezt az előterjesztést, kéri a bizottság véleményének 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta, és egyhangúlag elfogadta. Nagyon drukkolnak, 
hogy sikerüljön, mert a Velics-udvar valóban a belváros egyik leglehangolóbb része.  

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság véleményét, és kérdezi, van-e valakinek kérdése, véleménye 
az elhangzottakkal kapcsoltban.  
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Őze János városi főépítész 

Kérdése, hogy csak a Velics-udvarról van szó, nem a Haynald-házzal együtt 
kompletten? 

Stayer László polgármester 

Igen, kompletten van róla szó.  

Stayer László polgármester 

Kéri képviselőtársait, támogassák az elképzelést, melyhez most csak egy támogató 
nyilatkozat aláírása szükséges, melyet felolvasás útján ismertet a következők szerint: 
„Alulírott, Stayer László Szécsény város polgármestere, ezúton kijelentem, hogy 
Szécsény Város Önkormányzata, megismerve a Szécsény Bástya Hotel****  Welness 
Szálloda projekt fejlesztési koncepcióját, mint a projektben érintett egyes ingatlanok 
tulajdonosa, annak céljával, megvalósításával egyetértünk, azt támogatjuk.”  
Kéri, aki ezzel egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
251/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a 
tervezett beruházásban érintett egyes ingatlanok tulajdonosa, egyetért 
a Szécsény Bástya Hotel****  Wellness Szálloda projekt fejlesztési 
koncepciójával, és annak megvalósítását támogatja. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogató 
nyilatkozat aláírására. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
9.10. Előterjesztés a térfigyelő rendszer kiépítésével kapcsolatban 
         Előterjesztő: Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 
 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A testületi ülésen is szó volt már róla korábban, hogy a Polgárőrség egy térfigyelő 
rendszer kiépítésére kapott lehetőséget. Minden eshetőséget megvizsgáltunk arra 
vonatkozóan, hogy hogyan tudnánk minél hatékonyabban, minél kisebb költséggel 
elhelyezni ezeket az eszközöket, és felmerült annak a lehetősége is, hogy esetleg az 
Opticon hálózatán keresztül működnének. Arra kéri képviselőtársait, hogy járuljanak 
hozzá ahhoz, hogy tárgyalásokat folytathasson az Opticon Kft. képviselőivel arról, 
hogy annak a hálózatnak a működésébe be tud-e kapcsolódni a térfigyelő rendszer, 
vagy sem. A társasággal az önkormányzatnak is van egy megállapodása.  
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Kéri a testület felhatalmazását, hogy ebben az ügyben eljárhasson. 

Stayer László polgármester 

Kérdezi, van-e kérdés, vélemény az elhangzottakkal kapcsolatban. 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Stayer László polgármester 

Javasolja, hogy a testület adja meg a kért felhatalmazást az alpolgármester asszonynak. 
Kéri, aki ezzel egyetért, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
252/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza 
Dr. Harikné Dr. Havasi Beáta alpolgármestert, hogy tárgyalásokat 
folytasson annak érdekében, hogy a Polgárőrség által kivitelezésre 
kerülő térfigyelő rendszer kiépítése az Opticon Kft. által működtetett 
hálózaton keresztül valósulhasson meg.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 

 
9.11. Képviselői bejelentések 

Stayer László polgármester 

Sümegi Tamás alpolgármester úr jelezte, hogy az egyebekben szólni kíván. Megadja 
neki a szót. 

Sümegi Tamás alpolgármester 

Köszöni a szót. Egyetlen pontban kért szót, köszönetet szeretne mondani. Néhány 
héttel ezelőtt egy szomorú esemény történt egy vasárnap este, a Dózsa György úton 
egy családi háznak a melléképülete kiégett. Ha nem lett volna az a sok segítőkész 
ember, legyen szó szomszédról, járókelőről, vagy a nem messze található presszó 
vendégeiről, akkor bizony a baj sokkal nagyobb lett volna, de az összefogásnak és a 
gyors intézkedésnek köszönhetően nem történt nagyobb tragédia. Most megragadja a 
nagy nyilvánosságot, név szerint nem tudja felsorolni, hogy kik segítettek, de a 
tulajdonos és a maga nevében hálás köszönetet mond nekik.  

Stayer László polgármester 

Köszöni szépen. Bajban ismerszik meg az ember, mindig jó dolog, ha számíthatunk 
egymásra.   
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10. Indítvány zárt ülés elrendelésére 
 

Stayer László polgármester 

Mint az ülés elején jelezte, az önkormányzat által adományozható kitüntetés 
adományázását az Ötv. 12. § (4) bekezdés a) pontja, valamint az SZMSZ 20. §-a 
alapján zárt ülésen tárgyalja a testület. Indítványozza, hogy lakásügyek, és személyi 
ügy megtárgyalására is zárt ülésen kerüljön sor, mivel az érintettek nem járultak hozzá 
a nyílt ülésen való tárgyaláshoz. Kéri, hogy aki a zárt ülés elrendelésével egyetért, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
253/2011.(X.03.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete lakásügyek és 
személyi ügy megtárgyalására, mivel nem áll rendelkezésre az 
érintettek nyilatkozata a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz, az Ötv. 12. 
§ (4) bek. b) pontja és az SZMSZ 20. § (2) bekezdése alapján zárt 
ülést tart. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 

A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. 

 

Stayer László polgármester 

A napirendek megtárgyalása után az ülést bezárja (1800 órakor), és elköszön a 
televíziónézőktől.  
 

k.m.f. 
 

 
 
 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet  

címzetes főjegyző 

Stayer László 
polgármester 

 


